
 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
KULTUURIKOMISJON  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       12. september 2019 nr 1-10/22 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 16.47 
 
Koosolekut juhatas Marko Tiitus 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Liis Aedmaa, Malle Allese, Peeter Allikoja, Agda Grahv, Riivo Neering, 
Veronika Raudsepp Linnupuu, Marko Tiitus, Ruth Vaar 
Võttis osa asendusliige:  Margit Kirss (Valter Vaha asendusliige) 
Puudusid: Vallo Kirs, Matti Looga, Valli Pang, Valter Vaha 
Koosolekul viibisid: rahandusamet juhataja Marika Aaso, abilinnapea Janika Gedvil, sisekontrolör 
Liivia Kruusmägi, kultuuri- ja noorsootöö spetsialist Evelin Lagle  
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon kinnitab päevakorra. Päevakord kinnitati ühehäälselt. 
 
PÄEVAKORD: 
1. Turismiinfokeskuse asukoha ettepanek 
2. Projektitoetuste jagamine 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Turismiinfokeskuse asukoha ettepanek  
KUULATI: 
M. Tiitus – Eesti Pärimusmuusika Keskuse poolt saabus kiri ettepanekuga alustada läbirääkimisi 
Viljandi Omavalitsuste Liidu hallatava Turismiinfokeskuse toomiseks Pärimusmuusika Aita. 
Küsimus oli eelmisel korral päevakorras ning komisjon otsustas arutada teemat sellel korral edasi.  
 
J. Gedvil – Viljandi Linnavalitsus turismiinfokeskuse asukohta üksi otsustada ei saa. 
Turismiinfokeskus kuulub omavalitsuste liidu alla, seal on nelja omavalitsuse juhid. Viljandi linn 
saab olla seisukohal, et me oleme nõus oma ruume, mis neile sobiksid välja rentima. 
Turismiinfokeskus võiks olla nt spordikooli fuajees või varsti linna omandisse saavas endises SEB 
hoones. Täna hommikul rääkisin ma linnapea, Mati Toomsalu ja Alar Karuga. Nad arutasid ja 
leidsid, et kõige mõistlikum oleks turismiinfokeskus viia koos ühistranspordikeskuse ja maakonna 
arenduskeskusega edaspidi tänasesse Viljandi vallamajja asukohaga Kauba tn 9. Sellel kuul arutab 
vallavolikogu, kas Viljandi Vald hakkab uut vallamaja Viiratsisse ehitama või mitte. Tänane mõte 
on seotud suuresti vallavolikogu otsusega. Kui otsustatakse, et kolitakse tänasesse vallamaja, siis on 
vahepeal neil ajutiselt ikka vaja kuskil asenduspinnal olla.  Niisugune oli omavalitsuste liidu poolne 
info mulle. Turismiinfokeskus peaks olema võimalikult nähtava kohapeal ning tänane vallamaja 
peaks olema selleks sobilik. Järgmise aasta Jaanipäevaks peavad nad ametite majast välja kolima 



ning selleks ajaks peavad olemas olema uued ruumid.  
 
M. Tiitus – Mina usaldaksin selles küsimuses linnavalitsust ja Viljandi Omavalitsuste Liitu. 
 
OTSUSTATI: 
Võtta teadmiseks Eesti Pärimusmuusika Keskuse ettepanek. Kuulanud ära abilinnapea info 
turismiinfokeskuse asukoha osas, palub komisjon linnavalitsusel ja omavalitsuste liidul leida parim 
lahendus turismiinfokeskuse asukohale.  
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Projektitoetuste jagamine  
 
Ettepanek: 
P. Allikoja – Spordivaldkonnast üle jääv raha jätta linna kassasse ning mitte kanda seda üle 
kultuurivaldkonna projektitoetuste vahenditesse. 
 
Koosoleku juhataja pani ettepaneku hääletusele. 
Hääletati: 
3 poolt, 6 vastu, erapooletuid ei olnud. 
Otsustati: 
Kanda spordivaldkonnast ülejääv raha kultuurivaldkonna alla.  
 
Spordivaldkonna taotlused: 
 

•  Viljandi Sõudeklubi taotleb 1000 eurot rahvusvaheliseks sõuderegatiks.  
 
R. Vaar taandas ennast Viljandi Sõudeklubi taotluste arutelust ja otsustamisest ning lahkus 
ruumist. 
 

•  Viljandimaa Spordiliit taotleb 2180 eurot 64. Viljandi Linnajooksuks. 
•  Viljandi Mõttemängude Klubi taotleb 450 eurot Eesti 2019. aasta meistrivõistlusteks male-

kabe mitmevõistluses. 
•  Mittetulundusühing Motospordiklubi Nord taotleb 3000 eurot osalemiseks GT-30 MMil ja 

EMil GT-15. 
 
Ettepanekud:  
P. Allikoja – Eraldada 3000 eurot. 
L. Aedmaa – Eraldada 2000 eurot. 
 
Koosoleku juhataja pani ettepanekud konkureerivale hääletusele. 
Hääletati: 
3000 eurot – 3 poolthäält 
2000 eurot – 6 poolthäält 
Otsustati: 
Eraldada 2000 eurot. 

 
Kultuurivaldkonna taotlused: 

•  Sihtasutus Lootsi Koda taotleb 2500 eurot projektiks „Pärdi päevad 2019 Viljandis“. 
•  Viljandi Vanamuusika Festival Mittetulundusühing taotleb 2000 eurot kontsertsarja 

„MuusikaSündmus-muusika, millest lihtsalt ei loobuta!“ korraldamiseks. 
•  Viljandi Muuseum taotleb 1500 eurot raamatuprojektiks „Viljandi motiiv“. 



Ettepanekud:  
L. Aedmaa – Eraldada 500 eurot. 
M. Tiitus – Eraldada 1000 eurot. 
 
Koosoleku juhataja pani ettepanekud konkureerivale hääletusele. 
Hääletati: 
500 eurot – 4 poolthäält 
1000 eurot – 5 poolthäält 
Otsustati: 
Eraldada 1000 eurot. 
 

•  Mittetulundusühing Pihlamäe taotleb 3159 eurot projektiks“ Argipäevakool Tule õue!“. 
•  Mittetulundusühing Viljandimaa Kammerkoor taotleb 475 eurot Viljandimaa Kammerkoori 

jõulukontsertideks Viljandis ja Haapsalus. 
•  Sihtasutus Viljandimaa Loomemajanduskeskus taotleb 600 eurot projektiks „Viljandi 

Loomeresidentuur“. 
•  Sihtasutus Viljandimaa Loomemajanduskeskus taotleb 300 eurot projektiks „Jazziliit esitleb: 

Marie ja Raul Vaigla“. 
•  Mittetulundusühing Viljandimaa Kammerkoor taotleb 710 eurot Viljandimaa Kammerkoori 

kontsertreisiks Odessasse. 
•  Mittetulundusühing Evestuudio taotleb 1100 eurot loomeresidentuuriks. 
•  Sihtasutus Viljandimaa Loomemajanduskeskus taotleb 300 eurot projektiks „Jazziliit esitleb: 

Tiit Kalluste“. 
•  Sihtasutus Viljandimaa Loomemajanduskeskus taotleb 300 eurot projektiks „ Jazziliit esitleb: 

Lauri Kadalipp Social Jazz“. 
•  Mittetulundusühing Evestuudio taotleb 2100 eurot NOORTE notafe sügiseseks 

loomelaagriks. 
•  MTÜ Teatrihoov taotleb 180 eurot Teatrihoovi esindajate osalemiseks teatrifoorumil 

BELARUS OPEN. 
 
E. Lagle taandas ennast MTÜ Teatrihoov taotluse arutelust ja otsustamisest ning lahkus 
ruumist. 

 
OTSUSTATI: 
1. Eraldada (spordivaldkond): 

1.1. Viljandi Sõudeklubile 1000 eurot rahvusvaheliseks sõuderegatiks. 
1.2. Viljandimaa Spordiliidule 2180 eurot 61. Viljandi Linnajooksuks. 
1.3. Viljandi Mõttemängude Klubile 450 eurot Eesti 2019. aasta meistrivõistlusteks. 
1.4. Mittetulundusühingule Motospordiklubi Nord 2000 eurot GT-30 MM ja GT-15 EM 

osalemiseks. 
2. Eraldada (kultuurivaldkond): 

2.1. Sihtasutusele Lootsi Koda 1200 eurot projektiks „Pärdi päevad 2019 Viljandis“. 
2.2. Viljandi Vanamuusika Festival Mittetulundusühingule 1600 eurot kontsertsarja 

„MuusikaSündmus-muusika, millest lihtsalt ei loobuta!“ korraldamiseks. 
2.3. Viljandi Muuseumile 1000 eurot raamatuprojektiks „Viljandi motiiv“. 
2.4. Mittetulundusühingule Pihlamäe 1100 eurot projektiks “Argipäevakool Tule õue!“. 
2.5. Mittetulundusühingule Viljandimaa Kammerkoor 400 eurot Viljandimaa Kammerkoori 

jõulukontsertideks Viljandis ja Haapsalus. 
2.6. Sihtasutusele Viljandimaa Loomemajanduskeskus 350 eurot projektiks „Viljandi 

Loomeresidentuur“. 
2.7. Sihtasutusele Viljandimaa Loomemajanduskeskus 150 eurot projektiks „Jazziliit esitleb: 



Marie ja Raul Vaigla“. 
2.8. Mittetulundusühingule Viljandimaa Kammerkoor 500 eurot Viljandimaa Kammerkoori 

kontsertreisiks Odessasse. 
2.9. Mittetulundusühingule Evestuudio 500 eurot loomeresidentuuriks. 
2.10. Sihtasutusele Viljandimaa Loomemajanduskeskus 150 eurot projektiks „Jazziliit esitleb: 

Tiit Kalluste“. 
2.11. Sihtasutusele Viljandimaa Loomemajanduskeskus 150 eurot projektiks „ Jazziliit esitleb: 

Lauri Kadalipp Social Jazz“. 
2.12. Mittetulundusühingule Evestuudio 1478 eurot NOORTE notafe sügiseseks loomelaagriks. 
2.13. MTÜle Teatrihoov 180 eurot Teatrihoovi esindajate osalemiseks teatrifoorumil BELARUS 

OPEN. 
3. Kanda spordivaldkonnast ülejääv 2078 eurot kultuurivaldkonna alla. 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Marko Tiitus       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
HARIDUSKOMISJONI 
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       16. september 2019 nr 1-9/20 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 17.10 
 
Koosolekut juhatas Tiit Jürmann 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Eero Järvekülg, Tiit Jürmann, Anne Kaarmäe, Margit Kirss, Harri Künnapuu, 
Kalli Põld, Juhan-Mart Salumäe, Kätly Soorm, Anett Suits, Margit Suurmets, Tonio Tamra 
Puudus Marko Mägi 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, abilinnapea Janika Gedvil, sisekontrolör 
Liivia Kruusmägi, kultuuri ja noorsootöö spetsialist Evelin Lagle 
 
PÄEVAKORD: 
1. Projektitoetuste jagamine 
2. Lasteaiaõpetajate puhkuse pikkus 
3. Muud küsimused 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Projektitoetuste jagamine 
 
Noorsootöö valdkonna taotlused: 
J.-M. Salumäe taandas ennast Viljandi Gümnaasiumi taotluse arutelust ja otsustamisest ning lahkus 
ruumist. 
 

•  Viljandi Gümnaasium taotleb 300 eurot Viljandi noorte looduslaagri korraldamiseks 
Soomaal.  

•  Mittetulundusühing Evestuudio taotleb 333 eurot keskpäevalaagri korraldamiseks.  
 
Haridusvaldkonna taotlused: 
L. Kruusmägi – M. Mägi on Tartu Ülikooliga seotud isik ja seega tuleks tema hindepunktid maha 
võtta. 
Komisjon otsustas hinnangutest eemaldada M. Mägi hinded Tartu Ülikooli projektidele. 
 

•  Mittetulundusühing Evestuudio taotleb 1100 eurot keskpäevakooli korraldamiseks ja 
läbiviimiseks.  

•  Tartu Ülikool taotleb 4202 eurot rakendusteatri konverentsiks.  
•  Tartu Ülikool taotleb 4449 eurot OmaMood meistrite kooliks.  

 
Ettepanekud: 
T. Tamra – Ettepanek suunata pikapäevarühmade vajalikkus ja pikkus (koos toitlustusega) 



koolijuhtidele arutamiseks ja analüüsimiseks. 
 
OTSUSTATI: 
1. Üldharidus- ja huvikoolide direktorite ühisel nõupidamisel analüüsida pikapäevarühmade 
toimimist ja vajadusi. 
2. Eraldada (noorsootöö valdkond): 

2.1. Viljandi Gümnaasiumile 300 eurot Viljandi noorte looduslaagri korraldamiseks Soomaal.  
2.2. Mittetulundusühingule Evestuudio 333 eurot keskpäevalaagri korraldamiseks. 

3. Eraldada (haridusvaldkond): 
3.1. Mittetulundusühingule Evestuudio 300 eurot keskpäevakooli korraldamiseks ja 

läbiviimiseks.  
3.2. Tartu Ülikoolile 848 eurot rakendusteatri konverentsiks.  

4. Rahaliste vahendite nappuse tõttu mitte eraldada (haridusvaldkond) Tartu Ülikoolile küsitud 
summat OmaMood meistrite kooliks.  
5. Komisjon teeb ettepanek kanda noorsootöö valdkonnast ülejääv 797 eurot järgmisesse aastasse.  
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Lasteaiaõpetajate puhkuse pikkus  
KUULATI: 
J. Gedvil – Linnavalitsus arutas ja otsustas lasteaiaõpetajate puhkuse pikkust mitte muuta. Põhjuseks 
toodi, et see halvendaks teenuse kvaliteeti, vähendaks paindlikkust ning nõuaks lisarahastust. 
 
Ettepanekud: 
T. Jürmann – Minul on ettepanek, et mingil ajal võiksime selle teema juurde tagasi tulla. 
T. Tamra – Linnavalitsus võiks teha Haridus- ja Teadusministeeriumile ning Riigikogu 
kultuurikomisjonile pöördumise lasteaiaõpetajate puhkuse pikkuse osas. 
 
OTSUSTATI: 
1. Informatsioon võeti teadmiseks. 
2. Haridus- ja kultuuriametil koostada Gaidi Birnbaumile vastuskiri. 
3. Linnavalitsus võiks teha Haridus- ja Teadusministeeriumile ning Riigikogu kultuurikomisjonile 
pöördumise lasteaiaõpetajate puhkuse pikkuse osas. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Muud küsimused 
KUULATI: 
T. Jürmann rääkis lühidalt digitaalsest autismist ning tundis muret koolikiusamise pärast Viljandis.  
 
Ettepanekud: 
T. Jürmann – Olen rääkinud Kalle Küttisega, kes oleks valmis meie komisjoni koosolekul osalema.  
 
OTSUSTATI: 
1. Informatsioon võeti teadmiseks. 
2. Kutsuda oktoobrikuu hariduskomisjoni koosolekule Kalle Küttis.  
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Tiit Jürmann       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
MAJANDUSKOMISJONI   
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       17. september 2019 nr 1-11/20 
 
Algus kell 17.00, lõpp kell 18.30 
 
Koosolekut juhatas Tõnu Juul 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Tõnu Juul, Aivar Kaljusaar, Taavi Kerner, Maiko Markus, Urmas Suik, 
Marko Suvisild, Valli Veigel 
Võttis osa asendusliige Sirli Tallo (Priit Pramanni asendusliige) 
Puudusid: Priit Pramann, Vello Raja, Priit Raudla, Tõnis Tiit 
Koosolekul viibisid: linnaarengu spetsialist Reet Alev, MTÜ Viljandimaa Ühistranspordikeskuse 
juhataja Kaupo Kase, abilinnapea Kalvi Märtin, linnapea Madis Timpson 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon kinnitab päevakorra. Komisjon kinnitas päevakorra 
ühehäälselt. 
 
PÄEVAKORD: 
1. Informatsioon ühistranspordi korraldamisest 
2. Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Linnahooldusele hooldustehnika 
soetamiseks (2019/199) 
3. Restaureerimistoetuste ja -preemiate määramise korra muutmine (2019/200) 
4. Kinnistute vahetustehingu sõlmimise tähtaja pikendamine (2019/202) 
5. Valuoja puiestee, Jakobsoni tänava ja Kagu tänava ristmiku liikluskorraldus 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Informatsioon ühistranspordi korraldamisest 
KUULATI: 
K. Kase andis ülevaate ühistranspordi korraldamisest Viljandimaal. 
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Linnahooldusele hooldustehnika 
soetamiseks (2019/199) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega Viljandi Linnahooldus soovib võtta varalisi kohustusi 



tarbesõiduki ja väiketraktori liisimiseks kasutusrendi korras. 
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Linnahooldusele 
hooldustehnika soetamiseks (2019/199)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Restaureerimistoetuste ja -preemiate määramise korra muutmine (2019/200) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, mille eesmärgiks on kaasajastada restaureerimistoetuste ja -preemiate 
andmise korda. 
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Restaureerimistoetuste ja -preemiate määramise korra muutmine (2019/200)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Kinnistute vahetustehingu sõlmimise tähtaja pikendamine (2019/202) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, mille eesmärgiks on luua eeldused, et muuta 05.10.2017 Viljandi 
Tarbijate Ühistuga sõlmitud kinnistute vahetustehingu eellepingu punkti, mis sätestas kohustuse 
sõlmida kinnistute vahetustehing 1 aasta jooksul eellepingu tõestamise hetkest ehk hiljemalt 
05.10.2018. 
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Kinnistute vahetustehingu sõlmimise tähtaja pikendamine (2019/202)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
Valuoja puiestee, Jakobsoni tänava ja Kagu tänava ristmiku liikluskorraldus 
KUULATI: 
K. Märtin – Eelmisel koosolekul palusite selleks korraks infot, kui palju läheb maksma erinevate 
lahenduste tellimine sellele ristmikule. Tellimine läheb maksma 4000 eurot, millele lisandub 
käibemaks. Majandusameti eelarves on täna see raha olemas ja see töö ka tellitakse. Analüüs annab 
vastuse, kuidas sellel ristmikul võiks olla liiklus reguleeritud. Töö koostaja peaks analüüsima 
erinevaid võimalusi. Seal tuleb arvestada ka sellega, et läheduses on ka lasteaed. Ohutult on vaja 
saada parklast laseaeda ja tagasi. Võimalike lahenduste seast peaksime valima enda jaos parima ning 
alles siis saaksime rääkida projekti tegemisest.  
 
Tähelepanekud: 
U. Suik - Paala järve ümber olev kergliiklustee võiks olla ära märgistatud, milline pool on jalgrattale 
ja milline jalakäijale. Vaksali tänaval on sama probleem. 
Männimäel Vektori juures on betoonist jalakäijate tee, aga seal sõidetakse ka autodega. Sinna tuleks 
panna ette mingid postid, et autod seal sõita ei saaks.  
 



T. Juul – Suur-Kaare kõnniteel (vana katlamaja juures) on väga halvad kõnniteede üleminekud.  
 
OTSUSTATI: 
1. Informatsioon võeti teadmiseks. 
2. Komisjon teeb majandusametile ettepaneku viia arengukavasse sisse Valuoja puiestee, Jakobsoni 
tänava ja Kagu tänava ristmiku liikluskorralduse projekteerimine ja ehitus.  
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)    (allkirjastatud digitaalselt) 
Tõnu Juul      Elika Vahter 
koosoleku juhataja     protokollija 



 

 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
REVISJONIKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda  18. september 2019 nr 1-12/18 
 
Algus kell 13.00, lõpp kell 14.13 
 
Koosolekut juhatas Juhan-Mart Salumäe 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Priit Kaup, Kaido Kivisild, Tiit Jürmann, Juhan-Mart Salumäe 
Puudus Jaak Pihlak 
Koosolekul viibisid: abilinnapea Janika Gedvil, Päevakeskuse laste- ja perede osakonna juhataja 
Siiri Kruuse, sisekontrolör Liivia Kruusmägi, Viljandi Veevärk AS juhataja Toomas Porro, 
linnapea Madis Timpson 
 
PÄEVAKORD: 
1. Ülevaade Päevakeskuse laste-ja perede osakonna seisust 
2. Viljandi Veevärgi finantsmajanduslik ülevaade 
3. Muud küsimused 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Ülevaade Päevakeskuse laste-ja perede osakonna seisust  
KUULATI: 
S. Kruuse andis ülevaate laste- ja perede osakonna tööst (ettekanne lisatud protokollile). 
 
OTSUSTATI: 
Komisjon juhib tähelepanu järgmistele aspektidele, millele linnavalitsus ja linnavolikogu võiksid 
rohkem tähelepanu pöörata: 

•  maine ja roll perekeskuse sees ja struktuuris; 
•  teise ja kolmanda kooliastme tugispetsialistide puudus; 
•  ruumide küsimus; 
•  palgafondi jäikus; 
•  koolitusfondi eelarve; 
•  kodulehekülg. 

 
 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Viljandi Veevärgi finantsmajanduslik ülevaade  
KUULATI: 
T. Porro andis ülevaate Viljandi Veevärgi finantsmajandusliku seisu hetkeolukorrast ning 
tulevikuväljavaadetest. Ettevõtte majandusaasta aruanne on leitav Viljandi Veevärgi kodulehel ja 
äriregistris.  
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 
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PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Muud küsimused  
KUULATI: 
T. Jürmann tõstatas küsimuse revisjonikomisjoni liikmete koolituse teemal. Komisjoni esimees 
juhtis tähelepanu, et tasuta koolitusi revisjonikomisjoni liikmetele pakub aeg-ajalt ministeerium. 
 
J.-M. Salumäe informeeris komisjoni, et eelmisel koosolekul vastu võetud otsus, et sisekontrolör 
peaks osalema projekti- ja tegevustoetuste hindamiskomisjonide koosolekutel on juba vilja 
kandnud ning esimene võimalik huvide konfliki risk sai maandatud.  
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Juhan-Mart Salumäe      Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



Memo Viljandi Linnavolikogu revisjonikomisjoni 18. septembri 2019 protokolli osas 

 

J. Gedvil- Kuna protokoll jääb meie arhiivi ja seda võib soovida lugeda keegi, kes ei osalenud 

komisjoni koosolekul, siis võib jääda 1. päevakorrapunkti otsustest/märksõnadest vale/segane 

mulje. Komisjoni esimehe poolt esitatud kokkuvõtvad märksõnad minu poolt lahti 

kirjutatuna: 

•  Kuna praegune osakonna nimetus ja alluvus Päevakeskusele on eksitavad, siis teeb 

komisjon ettepaneku muuta nimetust- Laste ja perede tugikeskus. Võimalusel luua 

eraldi allasutus. Siis asutuse nimetus vastab tegevusele, ei tekita segadust ja on oluline 

asutuse mainele. Asutuse nime ja maine koosmõju selgus osakonna juhi tellitud 

auditist, mis hindas spetsialistide pädevust.   

•  Osakonnas pole piisavalt tugispetsialiste, et tagada Viljandi üldhariduskoolide teise ja 

kolmanda kooliastme õpilastele vajalikku tuge; 

•  Võimalusel leida keskusele teised ruumid, sest praegune naabrus tantsusaaliga on 

sisulist tööd häiriv. 

•  Tugispetsialistide palgafondi jäikus: pole võimalik maksta väikse diferentseeritusega 

palka neile töötajatele, kes panustavad rohkem ja puudub puhver, et lisatöö eest 

maksta vastavalt seadusele. 

•  Tugispetsialistide koolitusfondi eelarve pole seni olnud piisav (5000€ 25 töötaja kohta 

aastas), sest kui õpetajate täienduskoolitused on osalejatele tasuta, siis 

tugispetsialistidele mõeldud täiendkoolitused maksavad keskmiselt 250€ inimese 

kohta. 

•  Osakonna kodulehekülg on küll loodud, aga siiski raske infot Päevakeskuse alt leida. 

 

 

September 2019 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
SOTSIAALKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi Kunstikool       18. september 2019 nr 1-13/20 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 17.01 
 
Koosolekut juhatas Heiki Raudla 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Mare Hõbemäe, Erika Kiviloo, Jana Pähklemäe, Peep Raju, Heiki Raudla, 
Veronika Raudsepp Linnupuu, Triinu Rõigas 
Võtsid osa asendusliikmed: Ruuben Rahumets (Ülle Lumi asendusliige), Hiie Silm (Ruth Sepa 
asendusliige) 
Puudusid: Itta Arak, Tiit Jürmann, Ülle Lumi, Ruth Sepp, Sirje Taalmaa 
Koosolekul viibisid: abilinnapea Janika Gedvil, Viljandi Kunstikooli direktor Kadri Kallast 
 
PÄEVAKORD: 
Tutvumine Viljandi kunstikooliga ja kooli probleemide ärakuulamine 
 
KUULATI: 
K. Kallast andis komisjoni liikmetele ülevaate Viljandi Kunstikoolist.  
 
Komisjon tutvus kunstikooli ruumidega. 
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks.  
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Heiki Raudla       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
EELARVE- JA ARENGUKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       19. september 2019 nr 1-8/20 
 
Algus kell 17.00, lõpp kell 18.02 
 
Koosolekut juhatas  Helmut Hallemaa  
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Peep Aru, Helmut Hallemaa, Kaido Kivisild, Juhan-Mart Salumäe, 
Andres Soosaar, Tonio Tamra, Malle Vahtra 
Võttis osa asendusliige Aivar Kaljusaar (Harri Juhani Aaltoneni asendusliige) 
Puudusid: Harri Juhani Aaltonen, Eve Elken, Rain Hüva, Margus Keerutaja, Jaak Sulg 
Koosolekul viibisid: jurist Marko Kotsar, peaarhitekt-arhitektuuriameti juhataja Olav Remmelkoor 
 
PÄEVAKORD: 
1. Restaureerimistoetuste ja -preemiate määramise korra muutmine (2019/200) 
2. Viljandi linna arengukava ja eelarvestrateegia koostamise, muutmise, menetlemise ja 

kinnitamise korra muutmine (2019/201) 
3. Kinnistute vahetustehingu sõlmimise tähtaja pikendamine (2019/202) 
4. Viljandi Linnavolikogu 29.10.2015 määruse nr 69 „Viljandi Linnavalitsuse palgajuhend“ 

muutmine ja täiendamine (2019/203) 
5. Viljandi Linnavalitsuse teenistuskohtade koosseisu ja struktuuri kinnitamine (2019/204) 

 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Restaureerimistoetuste ja -preemiate määramise korra muutmine (2019/200) 
KUULATI: 
O. Remmelkoor tutvustas eelnõud, mille eesmärgiks on kaasajastada restaureerimistoetuste ja -
preemiate andmise korda. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Restaureerimistoetuste ja -preemiate määramise korra muutmine (2019/200)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Viljandi linna arengukava ja eelarvestrateegia koostamise, muutmise, menetlemise ja 
kinnitamise korra muutmine (2019/201) 
KUULATI: 
M. Kotsar tutvustas eelnõud, mille eesmärgiks on korrasta määrus, muutes preambulit, 
ametinimetust ning tähtaegu. 



 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna arengukava ja eelarvestrateegia koostamise, muutmise, 
menetlemise ja kinnitamise korra muutmine (2019/201)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Kinnistute vahetustehingu sõlmimise tähtaja pikendamine (2019/202) 
KUULATI: 
M. Kotsar tutvustas eelnõud, mille eesmärgiks on luua eeldused, et muuta 05.10.2017 Viljandi 
Tarbijate Ühistuga sõlmitud kinnistute vahetustehingu eellepingu punkti, mis sätestas kohustuse 
sõlmida kinnistute vahetustehing 1 aasta jooksul eellepingu tõestamise hetkest ehk hiljemalt 
05.10.2018. 
 
Tähelepanekud: 
J.-M. Salumäe – Volikogu materjalide hulka ei ole pandud ministri käskkirja, aga kui seda lugeda, 
siis seal on kirjas, et ministeerium annab nõusoleku kinnistu võõrandamiseks, kuna Viljandi linn 
asub sinna veekeskust rajama. Eelmise kuu volikogus võtsime vastu aga otsuse, et me teeme ostu 
pakkumise Viljandi vallale Viljandi Veekeskuse Aktsiaseltsi aktsiate ostmiseks. Eesmärgiks on selle 
aktsiaseltsi tegevus lõpetada. Kas siin ei ole juriidilist vastuolu ministri 29.06.2017 käskkirja 
„Munitsipaalomandisse antud maa võõrandamiseks loa andmine“ ja selle konkreetse lepingu 
pikendamise osas, sest funktsioon on muutunud? Kas ministeeriumi poolt antud nõusolek kehtib ka 
praeguse otsusega? 
 
H. Hallemaa – Malle Vahtra, mina sinu jutule vahele ei seganud. Palun ära sega pidevalt vahele. 
Minul on samasugune õigus nagu sinul, Malle, siin komisjonis sõna võtta. Komisjoni liikmetel on 
kõigil võrde õigus sõna võtta, tegelikult on komisjoni esimehel isegi suurem õigus, sest tema annab 
sõna ja võtab sõna. Palun ärge segage minu sõnavõttu (komisjoni esimehe sõnavõttu segasid ja 
katkestasid linnavolikogu Eesti Sotsiaaldemokraatliku erakonna saadikurühma esimees Juha-Mart 
Salumäe ning liikmed Malle Vahtra ja Andres Soosaar). 
J.-M. Salumäe – Palun protokolli kanda komisjoni esimehe seisukoht sõnavõtu osas. 
 
M. Vahtra – Arvestades eelnimetatud dokumente, kas eelnõu on juriidiliselt korrektne või mitte? 
Palun protokollida juristi vastus.  
M. Kotsar – See on täiesti korrektne, me muudame vaid eellepingu tähtaega. 
 
Koosoleku juhataja pani eelnõu hääletusele. 
Hääletati: 
6 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 2 komisjoni liige ei hääletanud.  
 
OTSUSTATI: 
1. Linnavalitsusel lisada volikogu materjalide hulka ministri 29.06.2018 käskkiri nr 1-2/17/684 
„Munitsipaalomandisse antud maa võõrandamiseks loa andmine“. 
2. Linnavalitsusel hinnata õiguslikult kogu selle eellepingu dokumentatsiooni.   
3. Toetada eelnõud „Kinnistute vahetustehingu sõlmimise tähtaja pikendamine (2019/202)“. 
 



 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Viljandi Linnavolikogu 29.10.2015 määruse nr 69 „Viljandi Linnavalitsuse palgajuhend“ 
muutmine ja täiendamine (2019/203) 
KUULATI: 
M. Kotsar tutvustas eelnõud, mille eesmärk on neli aastat kehtinud palgajuhend viia kooskõlla 
hetkeolukorraga ning teha selles täpsustusi ja muudatusi. 
 
Tähelepanekud: 
H. Hallemaa – Linnavalitsusel üle vaadata § 3 sõnastus, mis puudutab määruse § 5 lõike 6 muutmist. 
 
Koosoleku juhataja pani eelnõu hääletusele. 
Hääletati: 
8 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
OTSUSTATI: 
1. Komisjon palub linnavalitsusel üle vaadata eelnõu §3 sõnastus. 
2. Toetada eelnõud „Viljandi Linnavolikogu 29.10.2015 määruse nr 69 „Viljandi Linnavalitsuse 
palgajuhend“ muutmine ja täiendamine (2019/203)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
Viljandi Linnavalitsuse teenistuskohtade koosseisu ja struktuuri kinnitamine (2019/204) 
KUULATI: 
M. Kotsar tutvustas eelnõud, mille eesmärk on korrastada Viljandi Linnavalitsuse kantselei 
teenistuskohtade koosseis ja struktuur, muutes töö efektiivsemaks ning otsustamise paindlikumaks.  
 
Koosoleku juhataja pani eelnõu hääletusele. 
Hääletati: 
8 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi Linnavalitsuse teenistuskohtade koosseisu ja struktuuri kinnitamine 
(2019/204)“. 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Helmut Hallemaa      Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 


